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PROTOKOLL FORBUNDSSTYRETS MØTE NR.11/2023 
TINGPERIODEN 2022-2024  

DATO:   9. juni (Hotel Norge Lillesand) 

Deltakende: 

Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Camilla H. Skjelstad, Oddbjørn Kvammen, Leiv Helge 

Kaldheim, Janne Kongshavn Hordvik, Hans Fredrik Nordhaug, Julie 

Heiervang Johnsen, Kate Sønstebø 

Forfall: Mette Kristin Alstad Østvik, Ole Morten Vassdal, Andrea Nerbøvik 

Persøy, Hildegunn Bjerke (på TEAMS ca. halvparten av møtetiden) 

Administrasjonen: Iver Horrem, Kristian Gjerstadberget 

 

SAKLISTE 
 

GS orienterer 

 
 
Beslutningssaker       

 
Sak 73  Regnskap (periodisering) 
Sak 74   Lisens volleyball  
Sak 75  Reglement – arrangøroppnevning 
Sak 76  Status utvalg 
Sak 77  Eliteklubblisens 
 
   
Drøftingssaker 

13  Klubb + prosjektet 
14   Status oppfølging tingsaker (parastrategi og utredningsmandat)   
 

Orienteringssak 

Sak 24  Idrettstinget 
Sak 25  Avsluttende prosjekter 
  
 

Godkjenning  
Godkjenning av innkalling  
Godkjenning av agenda  
  
Innkalling og agenda godkjent, med tillegg av to beslutningssaker.  
Sak 78  Behandling i sanksjonsutvalget 
Sak 79  Generalforsamling NVE AS, avvikling. 
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GS ORIENTERER 
 
Konstituert GS, Iver Horrem, informerte om: 
• Stabens oppgaver og fokus fremover 
• Samordnet søknad og rapportering, medlemstall før NIF godkjenning 24.216, en økning på 

9 % 
• Klubb- og trenerkonferansen 
• Sak behandlet i Sanksjonsutvalget 

 

 

BESLUTNINGSSAKER  
 
Sak 73  Regnskap (periodisering) 

 
Vedtak: 

  

1. Forbundsstyret tar saken om regnskap og periodisering til orientering.  

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 74  Lisens volleyball  
 
Vedtak:  

 

1. Forbundsstyret vedtar administrasjonens og økonomiutvalgets innstilling for 

lisenssatser volleyball - sesongen 2023/24. 

 

2. Administrasjonen bes om å oppdatere informasjon om lisens og gjeldene 

lisessatser på web i løpet av juni.  

 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Sak 75 Reglement – arrangøroppnevning  
 
Vedtak:    

 

1. Forbundsstyret godkjenner ordningen med arrangøroppnevning og at dette 

tas inn i reglementet for sesongen 2023/24.   

 

 

Enstemmig vedtatt 
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Sak 76 Status utvalg 

 

Vedtak:    

 

1. Forbundsstyret tar status fra utvalgene til orientering.  

 

 
Enstemmig vedtatt 

 

Sak 77 Eliteklubblisens 

 

Vedtak:    

 

1. Forbundsstyret tildeler Eliteklubblisens for 2023-2024 til.  

 

KVINNER: Førde VBK, KFUM Volda, Koll IL, Lierne IL, Oslo Volley, 

ØKSIL, Randaberg IL, TVN og TIF Viking  

 

MENN: Førde VBK, Koll IL, Randaberg IL, NTNUI, ØKSIL, TVN, og TIF 

Viking.  

Følgende lag har ikke sendt inn dokumentasjon, men anbefales 

tildeling av lisens når dokumentasjon er innsendt: BK Tromsø og 

Torvastad IL.  

 

2. Forbundsstyret tildeler 1.divisjonslisens for 2023-2024 til.  

 

KVINNER: BK Tromsø, Koll 2, NTNUI, OSI, TVN 2 og TIF Viking 2.  

Følgende lag har ikke levert dokumentasjon, men anbefales tildeling 

av lisens når dokumentasjon er innsendt: Bodø Volley, BSI, Rival, 

Sandnes VBK og Skjetten.  

 

MENN: Lierne IL, BTSI, Førde 2, NTNUI 2, OSI, Rossvoll, Sarpsborg, 

Sotra VBK, TVN 2, TIF Viking 2.  

Følgende lag har ikke levert dokumentasjon, men tildeles lisens når 

den er innsendt: Oldenborg.  

 

3. FS ber GS om å følge opp de klubbene som ikke har sendt inn all 

nødvendig dokumentasjon, med siste frist innen 30 juni, for å få 

tildelt Elitelisens for sesongen 23-24.  

  

4. Klubber som har gjeld til NVBF må innfri denne før sesongstart for å 

unngå startnekt.  

 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 78  Behandling i sanksjonsutvalget 

 
Vedtak:  

 

1. FS anker ikke avgjørelsen til sanksjonsutvalget 

 

2. Dommerkomiteen skal forholde seg til at vedkommende kan oppnevnes 

fra 1.11.23 til dommeroppgaver 

 

3. Det etableres en dialog mellom sanksjonsutvalget og FS der man på 

generell basis diskuterer sanksjonsvilkårene og sanksjonsutmålingene. 

 
Enstemmig vedtatt 

 
Sak 79  Generalforsamling NVE AS, avvikling. 

 
Vedtak:  

 

1. Generalforsamling - endelig avvikling NVE AS ble avholdt. 

 

 

DRØFTINGSSAKER  
 

Sak 13 Klubb + prosjektet 
FS tok status og videre fremdrift til orientering 
  
▪ Hovedmålet i dette prosjektet er primært at vi får robuste klubber, der flere klubber driver 

med egenrekruttering og at man samhandler med nærliggende klubbmiljøer både som 
arrangører, jobber med klubb- spillerutvikling, rett og slett være en aktør som ivaretar 
volleyballaktiviteten over tid på en bærekraftig og rekrutterende måte. I et slikt spenn vil 
det være ulike klubber som har fokus på ulike tilbud (barn, unge, voksne, mangfold, para, 
topp, bredde, anlegg, dommere, trenere, arrangement etc).   

 

▪ ADM går videre med Bedre Klubb verktøyet som NIF har utviklet. 
 
Sak 14 Status oppfølging tingsaker (parastrategi og utredningsmandat) 

 
Om Utredningsmandat 

 

▪ Det er pt. ikke kalt inn til et første møte i utredningsutvalget. Det har tatt noe tid å få alle 
personene på plass, samt at dette møtet utsettes til ny GS er på plass. 

▪ Av erfaring vil det kreve mye arbeid, avklaringer og høringer, og trolig vil det være ulike 
interesser og synspunkter som fremkommer.  Det er et mål at man finner frem til en god 
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og fremtidig modell, men det er slik det vurderes pr. nå lite sannsynlig og lite realistisk at 
det vil kunne foreligge en rapport til 1. februar 2024 som klargjør betingelsene for 2024/25 
sesongen.  

▪ Innspill fra FS er at det gis en kort orientering til organisasjonen om fremdrift i saken, og at 
man vurderer at noen endringer vil kunne skje fra 2024/25, og andre omlegginger vil 
foreslås først fra sesongen 2025/26.   

 
Om paraidrettsstrategien 

 
Status er som følger: 
▪ Prosessen rundt rammevilkår ble forsinket i forhold til hva man først antok, og noen 

endrede rammebetingelser påvirker fremdrift og strategi. Det er derfor behov for å 

justere tidshorisonten, men strategien i hovedsak vil bestå. Administrasjonen vil se på en 

revidering i løpet av juni måned. 

 
▪ Om EM 2025 Det har vært en lengre prosess med Paravolley Europa for å av avklare 

kontraktsinnhold. Når kontrakt er signert vil NVBF inngå avtale med KFUM Stavanger som 

medarrangør.   

 

 
 

ORIENTERINGSSAKER  

 

Sak 24 Idrettstinget  
NVBFs delegater informerte styret om de viktigste sakene og diskusjonene fra Tinget i Bergen.   

 
 
Sak 25 Avsluttende prosjekter 

«Diamantvolleyball» og «Åpen hall» er to prosjekter som er blitt gjennomført i inneværende 
tingperiode. Diamantvolleyball ble startet opp i mars 2021, mens Åpen hall startet i august 
2022. Prosjektene har hatt sin primære inntektskilde fra eksterne givere henholdsvis Stiftelsen 
Dam og Barne-, ungdom og familiedirektoratet (BUFDIR). Prosjektene er forankret i NVBF 
VIL/SKALs hovedmål: 
 
• Satsningsområde 4: En idrett – like muligheter 
o Mål: Stimulere til oppstart av paravolleyball i NVBFs medlemsklubber 
• Satsningsområde 2: barn og unge 
o Mål: NVBF skal sikre rekruttering og utvikling for barn og ungdom ved fokus på   
  kompetanse og samarbeid, samt legge til rette for ungt lederskap. 
 
Prosjektene er nå i avsluttende fase og administrasjonen skal rapportere til tilskuddsgiverne. 


